

2052 (XXVI). Petition from One Kamerun, Tiko (T/PET.4/191 and Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from One Kamerun, Tiko, concerning the Cameroons under United Kingdom administration,⁴⁹

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*1098th meeting,
2 June 1960.*

2053 (XXVI). Petition from Miss Chanapo (T/PET.4/192)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from Miss Chanapo concerning the Cameroons under United Kingdom administration,⁵⁰

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*1098th meeting,
2 June 1960.*

2054 (XXVI). Petition from the Local Committee, Tombel 2 (T/PET.4/194)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from the Local Committee, Tombel 2, concerning the Cameroons under United Kingdom administration,⁵¹

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*1098th meeting,
2 June 1960.*

2055 (XXVI). Eighty-two petitions concerning the arrest and repatriation of political refugees who had sought asylum in the Cameroons under United Kingdom administration and related incidents, and the arrest and imprisonment of members of One Kamerun (T/PET.4 and 5/24/Add.1, 25-30, 34-36, 38-49, 51-77)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, eighty-two petitions concerning the arrest and repatriation of political refugees who had sought asylum in the Cameroons under United Kingdom administration and related incidents, and the arrest and imprisonment of members of One Kamerun, concerning the Cameroons under United Kingdom administration,⁵²

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*1098th meeting,
2 June 1960.*

⁴⁹ See T/PET.4/191 and Add.1, T/OBS.4/75, T/L.976.

⁵⁰ See T/PET.4/192, T/OBS.4/74, T/L.975.

⁵¹ See T/PET.4/194, T/OBS.4/76, T/L.976.

⁵² See T/PET.4 and 5/24/Add.1, 25-30, 34-36, 38-49, 51-77, T/OBS.4 and 5/22-25, 27-31, 33, 39, T/OBS.4/69-71, 75-78, T/L.978.

2052 (XXVI). Pétition du One Kamerun, à Tiko (T/PET.4/191 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, autorité administrante intéressée, la pétition du One Kamerun, à Tiko, concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni⁴⁹,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*1098ème séance,
2 juin 1960.*

2053 (XXVI). Pétition de Mlle Chanapo (T/PET.4/192)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, autorité administrante intéressée, la pétition de Mlle Chanapo concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni⁵⁰,

Appelle l'attention de la pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*1098ème séance,
2 juin 1960.*

2054 (XXVI). Pétition du comité de base de Tombel 2 (T/PET.4/194)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, autorité administrante intéressée, la pétition du Comité de base de Tombel 2 concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni⁵¹,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*1098ème séance,
2 juin 1960.*

2055 (XXVI). Quatre-vingt-deux pétitions relatives à l'arrestation et au rapatriement de réfugiés politiques ayant cherché asile au Cameroun sous administration du Royaume-Uni et à d'autres incidents connexes, ainsi qu'à l'arrestation et à l'incarcération de membres du One Kamerun (T/PET.4 et 5/24/Add.1, 25 à 30, 34 à 36, 38 à 49, 51 à 77)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, autorité administrante intéressée, quatre-vingt-deux pétitions relatives à l'arrestation et au rapatriement de réfugiés politiques ayant cherché asile au Cameroun sous administration du Royaume-Uni et à d'autres incidents connexes, ainsi qu'à l'arrestation et à l'incarcération de membres du One Kamerun, et concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni⁵²,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*1098ème séance,
2 juin 1960.*

⁴⁹ Voir T/PET.4/191 et Add.1, T/OBS.4/75, T/L.976.

⁵⁰ Voir T/PET.4/192, T/OBS.4/74, T/L.975.

⁵¹ Voir T/PET.4/194, T/OBS.4/76, T/L.976.

⁵² Voir T/PET.4 et 5/24/Add.1, 25 à 30, 34 à 36, 38 à 49, 51 à 77, T/OBS.4 et 5/22 à 25, 27 à 31, 33, 39, T/OBS.4/69 à 71, 75 à 78, T/L.978.